
 

 

Pensionärsföreningen i Iniö r.f. 

 

Till myndigheter och beslutsfattare på lokal, regional och nationell nivå. 

Pensionärsföreningen i Iniö vill framföra följande, för oss pensionärer viktiga frågor, som vi hoppas att 

prioriteras i Ert  arbete. 

1. 

Hälsovård och äldreomsorg på modersmålet är synnerligen viktigt både nu och i framtiden. Vi vill därför 

understryka att den nuvarande hälsostationen i Iniö, med heltidsanställd hälsovårdare samt regelbunden 

läkarmottagning bör upprätthållas lokalt i Iniö även efter att det nya välfärdsområdet övertar verksamheten. 

Endast en egen hälsostation kan garantera en tvåspråkig verksamhet på rimligt avstånd. Detsamma gäller 

serviceboendet Aftonro som har utvecklats till ett fungerande boendeform med god service för de som inte 

längre har möjlighet att bo hemma i tidigare bostäder.  

2. 

Kollektivtrafik både inom kommundelen och till fastlandet är ett villkor för ett jämlikt samhälle. Fungerande 

kollektivtrafik i form av  anropstaxi eller motsvarande är ett effektivt sätt att medverka till en levande 

landsbygd och skärgård. Framförallt för äldre personer är kollektivtrafiken viktig. 

3. 

Fungerande telekommunikationer är allt viktigare för alla invånare. Även de äldre kommer i allt större 

utsträckning att vara i behov av tillräckligt snabba och kapacitetsmässigt tillräckliga dataförbindelser. Här 

finns ett stort utvecklingsbehov och fortsatta satsningar på utbyggnad av bredband och övriga förbindelser 

behövs. 

4. 

De lägsta pensionerna måste höjas.  Bland de äldre finns många hushåll vars inkomster inte räcker till för ett 

fullvärdigt liv. Nu när levnadskostnaderna ytterligare stiger i rask takt på grund av världsläget är det allt 

viktigare att höja inkomstnivån för de som har de lägsta pensionerna.  
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